
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.4, 2024 
Tid / Sted: 24.05.24, kl. 13.30— 15:00 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, styreleder, Asker  
Toril Giske, leder Utvalg for miljøovervåkning, VAV 
Frode Hult, leder Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak, 
VAV 
Ingvild Martinsen, styremedlem, Nordre Follo 

Knut Bjarne Sætre (vara), Bærum 
Niclas Wigforss (vara), Nesodden 
 

Trygve Sørbø Kvarme, styremedlem, Ås   
Elisabeth Blom Solheim, daglig leder, VAV (referent) 
 
 

 

Agenda 
1. Godkjenning av referat fra sist styremøte (nr 3, 2024). 

Referatet er vedlagt invitasjonen her.  
2. Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
3. Utvalg for miljøovervåkning 
4. Samarbeidsmøte med Oslofjordens friluftsråd og 

Fagrådene – evaluering av samarbeidsmøte 16.april i 
Slemmestad. 

5. Dialogkonferansen «Miljøovervåking Ytre Oslofjord» 
14.mai 

6. Modell-prosjektet til Miljødirektoratet – Innspill fra 
utvalg for miljøovervåking; Fagrådet kan være med å 
påvirke beslutningene til Miljødirektoratet for 
tolkning av modell-resultatene.  

7. Regnskap 2023 
8. Budsjett 2025 
9. Årsmøte – Innhold. 
10. Eventuelt 

 
 

 

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra styremøte 3, 12.04.2024 
Referat godkjent. 
 

 

2.  Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
Sist møte 10.april.  Det har ikke vært noe nytt møte siden sist.  
Utvalget jobber fortsatt med erfaringsutveksling på driftsrelaterte temaer (sandfang og 
energibrønner), og skal finne flere temaer fremover. 
Holder på med planlegging av driftsseminaret som blir 22.-23.oktober på Thon hotel 
Ski. God fremdrift i planleggingen.  
Oppfølging av prosjektet Regional sårbarhetsvurdering vannforsyning, samt oppfølging 
av prosjektet «Felles metodikk for utslippssøknader».  
 

 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

 

3.  Utvalg for miljøovervåking 
 
Sist møte var 14.mai. 

• Gjennomgang fra NIVA – overvåkingen så langt og gjennomgang av toktrapport 
fra april.  

Har ikke vært kraftig algeoppblomstring. Det er man litt forundret over. 
I Bunnefjorden er det en nedadgående kurve i oksygenforholdene i bunnen. 

Det har vært en tørr vår igjen. Det kan også påvirke resultatene.  
 
Det ble gjennomført et hovedtokt 13.mai. Hadde ikke noen resultater klare fra dette.  
Det blir et overflatetokt nærmere sommeren.  
 

• Prosjektet Modell-Oslofjorden;  

Sterke ønsker om at NIVA kommer fram til sektorvise avlastningsbehov.  

Prosjektet er forsinket. Møtet for en status-oppdatering ble avlyst. Vi har ikke fått 
delrapport. Man har etterspurt denne fra Miljødirektoratet. 

Håper på et møte i løpet av juni.  

Håper å få en status på årsmøtet.  

 
• Det er sendt inn søknad til Akershus fylkeskommune for midler til kartlegging 

av havnespy og andre uønskede arter (E-DNA), gjennom tilskuddsordningen 
«Oslofjordsatsing 2024». Det er søkt om 60.000 kr i støtte.   

 
• Vi deltar på Oslofjord-konferansen 12.juni. 

 
• På sist møte ble det snakket litt om Lyme Bay prosjektet i UK der forskere og 

fiskere jobber sammen for å beskytte naturmangfold og en bærekraftig 
fiskeforvaltning i sjøen. Mer info her:  

Lyme Bay – The Road To Recovery | Lyme Bay Fisheries & Conservation Reserve 
(lymebayreserve.co.uk)   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4.  Samarbeidsmøte med Oslofjordens friluftsråd og Fagrådene – evaluering av 
samarbeidsmøte 16.april i Slemmestad. 
Fint å ha felles møter en gang i halvåret, og at vi rullerer på å holde møtene hos 
hverandre slik at vi blir bedre kjent. 1-2 møter årlig der vi treffes.  
På sist møte kom det opp forslag om å gå sammen om å arrangere workshop/ andre 
arrangementer. I ettertid har vi sett at vi i utgangspunktet ikke har så mye ekstra 
kapasitet til slike arrangementer, utover alt det som er andre arenaer der vi treffes. Vi 
tenker at vi har mer å tjene på å støtte hverandre saker og engasjement.  Vi kan sende 
de en liten epost om hva vi tenker om veien videre. 
 

 

5.  Dialogkonferansen «Miljøovervåking Ytre Oslofjord» 14.mai  

https://www.lymebayreserve.co.uk/about/road-to-recovery.php
https://www.lymebayreserve.co.uk/about/road-to-recovery.php


 
 

Det var ingen av oss i styret som hadde mulighet til å delta på dette. Det blir oversendt 
referat / papirer fra møtet. 
Epost med info ble videresendt til styret. Toril leser gjennom, og sjekker om det har 
noe å si for oss. Tidkrevende for kommunene å gjøre en slik anskaffelse hvert 4.år. 
Gjøre noe med regelverket om man finner en konsulent man er fornøyd med.  

6.  Modell-prosjektet til Miljødirektoratet – Innspill fra utvalg for miljøovervåking; 
Fagrådet kan være med å påvirke beslutningene til Miljødirektoratet for tolkning av 
modell-resultatene.  
Saken utsettes til neste styremøte.  
 

 

7   Regnskap 2023 
Kari og Elisabeth har hatt en gjennomgang av regnskapet for 2023 som skal legges frem 
på årsmøtet. Det er budsjettert med et underskudd da det over tid har samlet seg opp 
ekstra midler. Midlene brukes på relevante og viktige prosjekter for Oslofjorden 
(Miljøovervåking av fjorden og prosjektet «Felles metodikk for utslippssøknader»).   
 

 

8.  Budsjett 2025 
Gjennomgang av budsjett for 2025. Det er budsjettert med et underskudd da det over 

tid har samlet seg opp ekstra midler. Midlene brukes på relevante og viktige 
prosjekter for Oslofjorden (Miljøovervåking av fjorden og prosjektet «Felles 
metodikk for utslippssøknader»).   

 

 

9.  Årsmøte – Innhold 
Breivoll Gård: https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/ 
29.mai, kl. 9.30-14.30  
 
Chemring Nobel, NIVA og Multiconsult stiller.  
Årsmøtepapirene er sendt ut.  
 

 

10.  Eventuelt 
- Fagrådet har sendt inn søknad til Akershus fylkeskommune for midler til 

oppdatering av nettsiden vår. Midlene som det søkes på er gjennom 
tilskuddsordningen «Oslofjordsatsing 2024». Det er søkt om 50.000 kr i støtte.  

- Neste styremøte blir 15.august kl. 14-16, etterfulgt av middag for styret.  
 

 
 

 
 
 

 
 

 

https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/

